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Vragen van de leden Wiegman-van Meppelen Scheppink (ChristenUnie) en 
Van Dekken (PvdA) aan de minister van Volksgezondheid Welzijn en Sport 
over de financiële situatie van de Koninklijke Nederlandse Doven Sport Bond 
(ingezonden 19 januari 2012). 

Vraag 1
Bent u bekend met de financiële situatie van de Koninklijke Nederlandse 
Doven Sport Bond (KNDSB)? 

Vraag 2
Deelt u de mening dat de KNDSB van groot belang is voor dove en ernstig 
auditief beperkte mensen die een sport willen uitoefenen? 

Vraag 3
Wat is de reden dat de KNDSB niet is aangesloten bij de nationale sportbond 
NOC*NSF, maar wel bij internationale bonden als de ICSD (Deaflympics), 
EDSO(European Deaf Sports Organization) en de ICSC (International 
Committee of Silent Chess) en de WDGF (World Deaf Golf Federation)? 

Vraag 4
Deelt u de mening dat het voor de KNDSB noodzakelijk is, wanneer zij verder 
wil professionaliseren, dat er een deel van het Nederlandse sportbudget 
geoormerkt moet worden voor dovensport? Zo ja, is dit mogelijk via het 
Olympisch Plan? 

Vraag 5
Bent u ervan op de hoogte dat dove en ernstig auditief beperkte sporters zijn 
uitgesloten van de Paralympics, maar er wel Deaflympics (sinds 1924) zijn, 
voor de beste dove sporters? Is het mogelijk om hiervoor een deel van het 
sportbudget te oormerken? 

Vraag 6
Bent u bereid in gesprek te gaan met de KNDSB over de financiële moeilijk-
heden waarmee deze organisatie te kampen heeft? Zo ja, zou u het verslag 
van dit gesprek naar de Kamer willen toezenden?
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